



## Referat for HB-MØDE 30. oktober 2023.

EDRs KONTOR, KLOKKESTØBERVEJ 11, 5230  
ODENSE M

### Virtuelt Teams møde

<b>Mødetid:</b>	Mandag d. 30. oktober 2023 kl. 19:30 på Teams		
<b>Indkaldte</b>	Formanden, HB – Lone, Kontoret		
<b>Afbud:</b>		<b>Referent:</b>	OZ5WU

<b>1</b>	<b>Godkendelse af dagsorden.</b>				
<b>Indstilling:</b>	Mødeleder Arne OZ4VW – HB besluttede kun at behandle Pkt. 5.1 på dagens møde				
<b>Ja</b>		<b>Nej</b>		<b>Blank</b>	

<b>2</b>	<b>Beretninger fra; Kontoret (medlemsudvikling, henvendelser, mm.) QSL bureau, og udvalgene.</b>		
<b>2.1</b>	<b>Ansvarlig:</b> OZ4VW	<b>Titel:</b> Formanden	<b>Sider:</b> 0
<b>Beretning:</b>	Ingen beretning til dette møde		
<b>2.2</b>	<b>Ansvarlig:</b> OZ5WU	<b>Titel:</b> Sekretæren	<b>Sider:</b> 0
<b>Beretning:</b>	Ingen beretning til dette møde		
<b>2.3</b>	<b>Ansvarlig:</b> Lone	<b>Titel:</b> Kontoret & QSL-Bureauet	<b>Sider:</b> 0
<b>Beretning:</b>	Ingen beretning til dette møde		
<b>2.4</b>	<b>Ansvarlig:</b> OZ7ABM	<b>Titel:</b> Handelsudvalg	<b>Sider:</b> 0
<b>Beretning:</b>	Ingen beretning		
<b>2.5</b>	<b>Ansvarlig:</b> OZ4VW	<b>Titel:</b> IARU & internationalt	<b>Sider:</b> 0
<b>Beretning:</b>	Ingen beretning til dette møde		
<b>2.6</b>	<b>Ansvarlig:</b> OZ5WU	<b>Titel:</b> Informationsudvalget	<b>Sider:</b> 0
<b>Beretning:</b>	Ingen beretning		
<b>2.7</b>	<b>Ansvarlig:</b> OZ4VW	<b>Titel:</b> Teleudvalget	<b>Sider:</b> 0
<b>Beretning:</b>	Ingen beretning til dette møde		
<b>2.8</b>	<b>Ansvarlig:</b> OZ5WU	<b>Titel:</b> VUSHF-udvalget	<b>Sider:</b> 0
<b>Beretning:</b>	Ingen beretning til dette møde		

<b>3</b>	<b>Gennemgang af huskeliste.</b>
<b>Bilag:</b>	Huskelisten – IT i Odense -
<b>Referat:</b>	

<b>4</b>	<b>Foreningens økonomi/saldobalance INTERN</b>
<b>Bilag:</b>	Excel ark
<b>Resume:</b>	
<b>Referat:</b>	
<b>4.1</b>	<b>Medlems status pr. 30. oktober 2023</b>

	<b>Aktive medlemmer</b>	<b>Passive medlemmer</b>	<b>Afgang</b>	<b>Silent Key</b>

<b>5</b>	<b>Indkomne forslag og sager til behandling</b>
----------	---

<b>5.1</b>							
<b>Sag:</b>	<b>23026</b>	<b>Ansvarlig:</b>	<b>OZ4VW</b>	<b>Titel:</b>	<b>RM-pakke 2023</b>	<b>Sider:</b>	<b>0</b>
<b>Start dato</b>	<b>14.08.2023</b>	<b>Slut dato</b>					
<b>Bilag:</b>	-						
<b>Resume:</b>	<p>Tiden er kommet hvor RM-pakke 2023 skal forberedes. Så den kan udsendes til tiden! RM-2023 møde er fastsat til d. 18. november 2023 i Odense.</p> <p>Dagsorden og RM-pakke skal udsendes 2 uger før altså d. 5. november 2023</p> <p>Frist for forslag til RM-pakken er 6 uger før mødet d. 8. oktober 2023</p> <p>RM-mødedato skal varsles senest 10 uger før, varslingen er allerede en del af områdemøde efterår 2023.</p> <p>Sekretæren har klargjort template til RM-pakke 2023</p> <p>Beretninger skal indhentes – Budgetforslag og EDR's takster for 2024 skal på plads til pakken. Her skal vi være obs. på priser på papir og energi.</p> <p><b>Mødet 30.10.2023:</b> RM pakke 2023 fremlægges og gennemgås.</p>						
<b>Referat:</b>	<p>HB gennemgik kort tidsplanen og hvem der har ansvaret for de interne leverancer til RM-pakken. SEKR vil have fornøjelsen af at samle hele herligheden. HB håber at fremtidens amatørradio i Danmark må blive et bærende emne på RM-2023.</p> <p><b>Mødet 30.10.2023:</b> HB har gennemgået RM pakken, specielt budget og HB's egne forslag</p>						
<b>Beslutning</b>	<p>Alt til RM skal være færdigt 29. oktober da FM skal til IARU konference</p> <p><b>Mødet 30.10.2023: HB har godkendt HB pakkens indhold enstemmig</b></p>						
<b>Svarskrift:</b>							
<b>Send til:</b>							
<b>Ja</b>		<b>Nej</b>		<b>Blank</b>			

<b>5.2</b>							
<b>Sag:</b>	<b>22032</b>	<b>Ansvarlig:</b>	<b>OZ4VW</b>	<b>Titel:</b>	<b>ATF-2023</b>	<b>Sider:</b>	<b>0</b>
<b>Start dato</b>	<b>28.11.2022</b>	<b>Slut dato</b>					
<b>Bilag:</b>	-						
<b>Resume:</b>	<p>Skal HB starte arbejdet op omkring ATF-2023?.</p> <p>HB koordinator?</p> <p>ATF Invitation til prof. udstillere med bl.a. billeder fra 2022</p> <p>Varsling af hjælpere</p> <p><b>Planlægningsmøde d. 19. juli:</b></p> <p>Annonce grundlag oversendt til OZ1JS, så grafiker kan skubbe rettelser og tilføjelse på plads i annoncering</p> <p><b>Mødet 30.10.2023:</b> Alle mulige forberedelser er på plads, ATF plan løbes igennem</p>						
<b>Referat:</b>	<p>HB diskuterer kort emnet.</p> <p>OZ1HPS Lars er HB koordinator på ATF-2023</p> <p><b>Mødet 26.06.2023:</b> OZ1HPS og OZ5WU aftaler at holde første planlægningsmøde 19. juli kl. 19:00</p> <p><b>Mødet 14.08.2023:</b> HB løber hurtigt status igennem</p>						

	<b>Mødet 11.09.2023:</b> Morgenmad i Cafeteria 07:30 - 09:00 morgenmad pris kommer senere Middagsmad i hal2 12:00 – 13:30 Traditionel flæsketeg incl. 1 vand eller øl til Kr. 100,- SEKR har kontakt til webmaster – SEKR skal huske invitation – Foredrag? – Bemanding <b>Mødet 30.10.2023:</b>			
<b>Beslutning</b>	HB beslutter at EDR står for ATF-2023. OZ1HPS Lars er igen tovholder. Formanden bestiller FKS-Hallen til weekenden 4. og 5.november 2023 – er på plads <b>Mødet 14.08.2023:</b> SEKR sørger for at ATF.EDR.DK bliver opdateret <b>Mødet 11.09.2023:</b> Mad er på plads og godkendt af HB – ATF planning torsdag 14. september. <b>Mødet 30.10.2023:</b>			
<b>Svarskrift:</b>				
<b>Send til:</b>				
<b>Ja</b>		<b>Nej</b>		<b>Blank</b>

<b>5.3</b>							
<b>Sag:</b>	<b>23032</b>	<b>Ansvarlig:</b>	<b>OZ5WU</b>	<b>Titel:</b>	<b>Facade rep. Klokketøbervej</b>	<b>Sider:</b>	<b>0</b>
<b>Start dato</b>	<b>11.09.2023</b>	<b>Slut dato</b>					
<b>Bilag:</b>	-						
<b>Resume:</b>	Ved et besøg d. 11. august 2023 må SEKR konstatere at HQ's ydre trænger hårdt til at få en kærlig hånd. Det synes at HASTE en smule. Kontor har fået prisinfo på de værste opgaver, som kan fremlægges under mødet – MEN NU SKAL DER ACTION TIL. HB bedes beslutte sig – TAK <b>Mødet 30.10.2023:</b> FM kommer med forslag som bliver en del af RM-2023 sagsbehandling						
<b>Referat:</b>	HB diskuterer problemerne med huset, der diskuteres forskellige løsninger. HB summer over emnet. FM vil komme med løsnings forslag til næste HB møde. <b>Mødet 30.10.2023: Udsat til næste møde efter RM-2023</b>						
<b>Beslutning</b>							
<b>Svarskrift:</b>							
<b>Send til:</b>							
<b>Ja</b>		<b>Nej</b>			<b>Blank</b>		

<b>5.4</b>							
<b>Sag:</b>	<b>23033</b>	<b>Ansvarlig:</b>	<b>Kontor</b>	<b>Titel:</b>	<b>Fremtid for opgaver varetaget af kontoret.</b>	<b>Sider:</b>	<b>0</b>
<b>Start dato</b>	<b>11.09.2023</b>	<b>Slut dato</b>					
<b>Bilag:</b>	-						
<b>Resume:</b>	Vi skal med hjælp fra nuværende forretningsførere have styr på de opgaver der varetages af kontoret i dag, både daglig drift – ad hoc og logistik til RM-møder, Temadage mv. <ul style="list-style-type: none"> <li>• Medlems håndtering, indmeldelse, udmeldelse, betaling -&gt; Digital selvbetjening Rest via en form for HELP Desk ( hvem melder sig?)</li> <li>• Handling af Webshop salg - I dag manuelt -&gt; fremtidig automatisk via Webshop automatik og lagerhotel. Handelsudvalg må være ansvarlig for udvalg og evt. genindkøb.</li> <li>• Regnskab / bogføring i dag semi digitalt -&gt; Fremtid 99% debitor sker automatisk, kreditor beskrevet under regnskabssystem.</li> </ul>						

	<ul style="list-style-type: none"> <li>Any other business -&gt; kortlægges de kommende måneder, med input fra Lone.</li> </ul> <p><b>Mødet 30.10.2023:</b> udsat til næste møde</p>	
Referat:		
Beslutning		
Svarskrift:		
Send til:		
Ja	Nej	Blank

<b>5.5</b>							
Sag:	23032	Ansvarlig:	Kontor	Titel:	Manglende informations mat.	Sider:	0
Start dato	11.09.2023	Slut dato					
Bilag:	-						
Resume:	<p>Kontoret mener vi mangler nogle brochurer. Det må der styr på ASAP.  Forslag til flere brochure:  Som landsforeningen kan tilbyde lokal afdelinger, eksempel som OZ3EDR, hvor lokal afdelingen selv kunne indflette deres call, adresse m.m. (den kunne minde om den 3 foldet brochure)  så havde EDR landsforeningen noget som kunne tilbydes lokal afdelinger !</p> <p>Velkomst brochure til de der er blevet medlem (lige nu findes et velkomstbrev)  brochure til reklame for at blive medlem af EDR (og før licensprøven)som fortæller om vores hobby</p>						
Referat:							
Beslutning							
Svarskrift:							
Send til:							
Ja	Nej					Blank	

<b>5.6</b>							
Sag:	23025	Ansvarlig:	OZ5WU	Titel:	Uanbringelige QSL-kort???	Sider:	0
Start dato	27.06.2023	Slut dato					
Bilag:	-						
Resume:	<p>QSL-Bureau er godt på vej til at drukne i uanbringelige QSL-kort. Hvad mener HB vi skal gøre ved problemet? Det skal være en løsning, som er etisk og lovgivningsmæssigt korrekt.  <b>Mødet 30.10.2023:</b> Spm. er gældende for alle organisationer under IARU, det bliver behandlet på Novi Sad konferencen. HB afventer udkommet og tager derefter lokal beslutning</p>						
Referat:	<p>HB diskuterer udfordringen. FM kommer med er håndtering af uanbringelige QSL kort til næste HB-møde.  <b>Mødet 16.08.2023:</b> FM kommer retur med indstilling efter HF-manager møde d. 26.08.2023  <b>Mødet 11.09.2023:</b> Mødet 26.08.23, blev ikke til noget pga. sommerferie i Sydeuropa.  Mødet er flyttet til 30.09.2023 vi afventer.  <b>Mødet 30.10.2023:</b> Afventer IARUr1 møde i Novi Sad</p>						
Beslutning							
Svarskrift:							

Send til:				
Ja		Nej		Blank


<b>5.7</b>							
Sag:	23005	Ansvarlig:	OZ7ABM	Titel:	Handelsudvalg - tøj	Sider:	0
Start dato	20.02.2023	Slut dato					
Bilag:	-						
Resume:	Handelsudvalget har fået tilbud på leverance af T-shirts og tryk, detaljer fremlægges under mødet.						
Referat:	<p>HB diskuterer sagen. OZ5WU anmoder HB om at overveje den løsning DARC har med en ekstern leverandør, der tager sig af alle leverancer af et bredt tøjvalg, med forenings logo/tekst og kaldesignal som basis.</p> <p>Mulig dansk leverandør af tøj (dem der overtog Arnes kontakt i Østjylland) <a href="https://www.sjeb.dk/">https://www.sjeb.dk/</a> logoservice er uklar.</p> <p>SEKR finder link til DARC's tøjshop til handelsudvalget, samt til en mulig dansk leverandør. Link til tyskeres klude shop (ekstern): <a href="https://mybestshirt.de/darc">https://mybestshirt.de/darc</a> alle deres påskrifter er broderede. Priser er ganske rimelige.</p> <p>Svenskerne har også en ekstern klude shop: <a href="https://fanhults.se/ssa">https://fanhults.se/ssa</a> påskrift mv. er ikke defineret klart.</p> <p>Sagen tages videre på næste HB-møde.</p> <p><b>Mødet 15.05.2023:</b> OZ1ETP Lars P forcerer muleposerne, SEKR sender logofil til OZ1ETP Lars P – SEKR done.</p> <p><b>Mødet 26.06.2023:</b> sagen er på standby til Webshop er operationel</p> <p><b>Mødet 30.10.2023:</b></p>						
Beslutning	HB beslutter at gå efter tyskerne. Handelsudvalget undersøger muleposer med logo. SEKR undersøger elektronisk badge fra UK – Handelsudvalg undersøger endvidere mulighed hos dansk gravør.						
Svarskrift:							
Send til:							
Ja		Nej			Blank		

<b>5.8</b>	<b>Never ending Case</b>						
Sag:	21005	Ansvarlig:	OZ5WU	Titel:	EDR's Lokal afdelinger	Sider:	0
Start dato	18.08.2021	Slut dato					
Bilag:	-						
Resume:	<p><b>Tidligere forslag til emnet kan læses i Referat HB-møde 26062023.pdf</b></p> <p><b>Mødet 20.03.2023:</b></p>						
Referat:	<p><b>Tidligere debatter om emnet kan læses i Referat HB-møde 26062023.pdf</b></p> <p><b>Mødet 27.03.2023:</b> HB diskuterede sagen, besøg planlægges til efter sommerferien. HB diskuterede desuden information via repeaternyt rundt i landet. KASS kommer med template.</p>						
Beslutning	<p><b>Tidligere beslutninger om emnet kan læses i Referat HB-møde 26062023.pdf</b></p> <p><b>Mødet 27.03.2023:</b> HB beslutter at afsøge muligheden for at levere objektivt indhold til repeater nyt på relevante repeater landet over. Tilgangen vil være tidssvarende og ensartet uanset hvor informationen bliver givet.</p> <p><b>Mødet 16.08.2023:</b> FM kontakter ansvarlige for Knivsbjerg og Aalborg om muligheden for at levere EDR nyt en gang pr. måned. Indhold baseres på nyhedsbrev.</p>						

Svarskrift:	
Send til:	
Ja	Nej Blank

<b>5.9</b>	<b>Never ending Case</b>						
Sag:	21036	Ansvarlig:	OZ4VW	Titel:	Temadag (e)	Sider:	0
Start dato	18.08.2021	Slut dato					
Bilag:	-						
Resume:	<p><b>Tidligere forslag til emnet kan læses i Referat HB-møde 26062023.pdf</b></p> <p><b>Mødet 09.01.2023:</b> HB skal have sat emner og terminer i plan for Temadage i 2023</p> <p><b>Mødet 26.06.2023:</b> Hjalmar OZ1JHM, har henvendt sig til HB, med forslag om at afholde en CW-nørde lørdag i HQ, gerne den anden weekend i september.</p>						
Referat:	<p><b>Tidligere debatter om emnet kan læses i Referat HB-møde 26062023.pdf</b></p> <p><b>Mødet 27.03.2023:</b> Forskellige muligheder diskuteres, blandt andet at blande Tema-dage med workshops for lokalafdelingerne, så de bedre kan indfange ny amatører og hjælpe med fastholdelse af dem i vores hobby</p> <p><b>Mødet 26.06.2023:</b> HB diskuterer Hjalmar OZ1JHM's henvendelse om at afholde en CW-nørde lørdag i HQ, gerne den anden weekend i september. HB er begejstrede for initiativet og muligheden for endnu mere liv i HQ</p>						
Beslutning	<p><b>Tidligere beslutninger om emnet kan læses i Referat HB-møde 26062023.pdf</b></p> <p><b>Mødet 09.01.2023:</b> 29. april Work shop Afdelings Mentorer i Odense, alene for lokalafdelings repræsentanter Temadage 2023: 26. august HF-contest Hardcore. 07. oktober Raspberry Pi HAM 3. februar 2024 temadag LEO-Sat</p> <p><b>Mødet 26.06.2023:</b> HB beslutter at tilføje: <b>9. september CW-nørdedag</b> v. Hjalmar OZ1JHM FM kontakter OZ1JHM d. 27. juni, SEKR er standby til at fikse annoncering og Lars-Peter OZ1ETP får opgaven med at være EDR's mand på eventen.</p> <p><b>Efter mødet har Hjalmar OZ1JHM desværre meldt forfald indtil videre pga. et voldsomt uheld.</b></p> <p><b>Mødet 16.08.2023:</b> Temadagen HF-contest Hardcore udskydes til senere pga. manglende tilslutning.</p>						
Svarskrift:							
Send til:							
Ja		Nej			Blank		

<b>5.10</b>							
Sag:	23006	Ansvarlig:	OZ5WU	Titel:	#shapingthefuture	Sider:	0
Start dato	20.02.2023	Slut dato	Never				
Bilag:	<ul style="list-style-type: none"> <li>- HB-Sag 23006_1 IARUr1 Status jan 2023.pdf</li> <li>- HB-Sag 23006_2 Article Scope Areas.jpg</li> <li>- HB-Sag 23006_3 Article 3 slides abd Scope Areas.jpg</li> <li>- HB-Sag 23006_4 IARU StF logo hi res.jpg</li> </ul>						

<p><b>Resume:</b></p>	<p>Orientering om de seneste tiltag fra IARUr1 – OG hvordan får vi ASAP indarbejdet IARUr1 ønsker og strategier i EDR, samt i lokalafdelingerne og blandt medlemmerne.</p> <div style="text-align: center;">  <p><b>SHAPING THE FUTURE</b> PROPAGATING OUR PASSION</p> </div>
<p><b>Referat:</b></p>	<p>HB diskuterer sagen og starter arbejde med at eksekvere de seks punkter i IARUr1's materiale. EDR handlinger eller tanker er skrevet med blått nedenfor:</p> <p><b>1. udform pr materiale der promoverer Amatørradio.</b></p> <p>Informationsudvalget revitaliseres og får tilført ny kræfter til at udforme splinter nyt promotion profil og materiale. Arbejdet er igangsat. Samtidig udformes der en rigtig informationspolitik for EDR, der tager de vigtige digitale platforme med i vort univers. I samme ombæring gøres informationsudvalgskommissorium tidssvarende. Der oprettes en billedbank med gode billeder fra jeres virke. Billederne i god opløsning kan leveres til <a href="mailto:sekr@edr.dk">sekr@edr.dk</a> – hos at medgive en tilladelse til benyttelse af billederne.</p> <p><b>2. Bliv anerkendt som værdifuld for samfundet.</b></p> <p>For at realisere dette må EDR, lokalafdelingerne og alle aktive radioamatører til at deltage aktivt. Vi skal være synlige i lokalsamfundet. Strategi herfor skal udarbejde i samarbejde med lokalafdelingerne, som vil være det bærende element.</p> <p><b>3. Etabler og vedligehold interaktion med andre hobbies f.eks. maker-bevægelse etc.</b></p> <p>Her handler det igen om aktivitet der skal udfoldes ude lokalt, så der f.eks. etableres samarbejde med det lokale Makerspace, eller sportsforening (rævejagt for motionister). EDR's HB vil løbe værktøjer op og udarbejde en "How to gør" på området</p> <p><b>4. Sikre træning og selvudvikling af radioamatører via foredrag, temadage og kompendier.</b></p> <p>Gode kræfter arbejder på at få stablet undervisnings materiale på benene, dette estimeres til at være klar til sommeren 2023. Men der mangler nogle gode emner til Workshops samt ildsjælene som vil afholde disse Temadage/Workshops. Igen modtager sekretæren gerne forslag og hænder der vil afvikle en workshop eller Temadag.</p> <p><b>5. Udbred viden om moderne teknologi blandt radioamatørerne.</b></p> <p>EDR er pt. totalt fraværende. HB vil arbejde med dette punkt på de næste møder. Løsning kunne være en teknologiredaktør, hvis opgave er at opsnuse ny trends og tendenser Worldwide og publicere informationen, så amatørcommunity bliver opmærksomme på ny spændende ting at eksperimentere med.</p>

	<p><b>6. Få amatørradio på emnerække i offentlig undervisning (ISS-School – LEO-sat)</b></p> <p>Dette punkt er det mest komplicerede! Undervisning i DK er styret af meget faste regelværker. Der er dog nogle tema timer, som måske kan give os muligheder for f.eks. ISS-School kontakt.</p> <p>Hvis der er aktive lærere, der samtidig er radioamatører! Vil EDR's formand gerne deres syn på muligheden for at udbrede en form for kendskab til "Verdens Bedste Hobby"</p> <p><b>Mødet 15.05.2023:</b> Vedr. pkt. 1. &amp; 2.: EDR har via hjælp fra OZ1DCZ Carsten fået frembragt 3 ny brochurer, som kun mangler minimal grafisk hjælp inden de kan sættes i drift. Vedr. pkt. 4. Har EDR med uvurderlig hjælp fra OZ1IKY Kenneth, fået et starterkursus "Certifikat og hwa så?" som allerede har vist sit potentiale.</p> <p><b>Mødet 26.06.2023:</b> FM orienterer om #shapingthefuture opsamling i Friedrichshafen</p>	
<b>Beslutning</b>	<p>HB sætter informationsudvalget i gang med udarbejdelse af materialer til punkt 1. og til dele af aktion i pkt. 2</p> <p>HB har aftale med en god ven af foreningen om materiale til pkt. 4.at emner mv. offentliggøres på næste HB-møde.</p> <p><b>Mødet 15.05.2023:</b> Arbejdet med IARUr1's ønsker og ideer fortsættes.</p>	
<b>Svarskrift:</b>		
<b>Send til:</b>		
<b>Ja</b>	<b>Nej</b>	<b>Blank</b>

<b>5.11</b>	
<b>Sag:</b>	<b>20308</b> <b>Ansvarlig:</b> <b>OZ5WU</b> <b>Titel:</b> <b>Udvalg der mangles</b> <b>Sider:</b> <b>0</b>
<b>Start dato</b>	<b>18.11.2020</b> <b>Slut dato</b>
<b>Bilag:</b>	-
<b>Resume:</b>	<p><b>Tidligere forslag til emnet kan læses i Referat HB-møde 26062023.pdf</b></p> <p><b>Mødet 09.01.2023:</b> Informationsudvalg skal genbesættes på mødet. Støjudvalg skal på sporet og vi skal diskutere muligt Ungdomsudvalg.</p> <p><b>Mødet 20.02.2023:</b></p>
<b>Referat:</b>	<p><b>Tidligere debatter kan læses i Referat HB-møde 09012023_23012023.pdf</b></p> <p><b>Mødet 20.02.2023:</b> Informationsudvalg besættes endeligt – Ungdomsudvalg startes med de kendte hjælpere</p> <p><b>Mødet 15.05.2023:</b> HB diskuterer igen udfordringerne med at finde emner til et kapabelt støjudvalg. Den største udfordring er at personer med den teoretiske baggrund i orden ikke må påtage sig den slags opgaver af hensyn til deres arbejdsgivere. HB diskutere alternativer som kan medvirke til mere praktisk hjælp i marken.</p>
<b>Beslutning</b>	<p><b>Tidligere beslutninger kan læses i Referat HB-møde 09012023_23012023.pdf</b></p> <p><b>Mødet 20.02.2023:</b> Informations udvalg defineret.</p> <p><b>Informationsudvalg:</b> OZ1DCZ Carsten Creative Master OZ1FF, Kjeld Politik og ramme OZ1JS, Jørgen - OZ OZ5WU, Michael – Web og Socialmedia</p>



	<p>Informationsudvalget kan kontaktes på <a href="mailto:informer@edr.dk">informer@edr.dk</a></p> <p><b>Antenneudvalg:</b>  Region SD: OZ6TW Torben tovholder  Region Nj: Vakant  Region Mj: Vakant  Region Sj: OZ5WU  Region Hs: Vakant (kandidatemner fra Reg-HS må meget gerne henvende sig til sekretæren)  Antenneudvalg kan kontaktes på <a href="mailto:antenner@edr.dk">antenner@edr.dk</a></p> <p><b>Ungdomsudvalg:</b>  OZ1AHV, Finn (JOTA)  OZ0CP, Charlotte (JOTA)  OZ1G, Carsten</p> <p><b>Mødet 15.05.2023:</b> HB beslutter at samle et hold fordelt på de 5 regioner, der kan hjælpe medlemmer i støjkniibe, med praktisk lokalisering af støjkilde (r).</p>
<b>Svarskrift:</b>	
<b>Send til:</b>	
<b>Ja</b>	<b>Nej</b> <b>Blank</b>

<b>5.12</b>	<b>Never ending Case</b>						
<b>Sag:</b>	<b>20303</b>	<b>Ansvarlig:</b>	<b>OZ4VW</b>	<b>Titel:</b>	<b>OZ</b>	<b>Sider:</b>	<b>0</b>
<b>Start dato</b>	<b>18.11.2020</b>	<b>Slut dato</b>					
<b>Bilag:</b>	-						
<b>Resume:</b>	<p><b>Tidligere forslag til emnet kan læses i Referat HB-møde 26062023.pdf</b></p> <p><b>Mødet 28.11.2022:</b> Der skal findes lederskribenter til OZ februar, april og frem</p> <p><b>Mødet 15.05.2023:</b> Der skal findes lederskribenter til OZ august og frem.</p>						
<b>Referat:</b>	<p><b>Tidligere debatter om emnet kan læses i Referat HB-møde 26062023.pdf</b></p> <p><b>Mødet 28.11.2022:</b> OZ produktion diskuteret, vi er lidt hårdt ramt af papir/trykpris løsninger diskuteres, der kommer mere info ved næste HB møde. Lederskribenter til de tre næste OZ (jan-jun) findes.</p> <p><b>Mødet 20.02.2023:</b> OZ produktion igen oppe og vende. Der skal justeres på oplagsstørrelse mv.</p>						
<b>Beslutning</b>	<p><b>Tidligere beslutninger om emnet kan læses i Referat HB-møde 26062023.pdf</b></p> <p><b>Mødet 28.11.2022:</b> OZ februar OZ4VW Arne, OZ april OZ1HPS Lars, OZ juni OZ6TW Torben,</p> <p><b>Mødet 15.05.2023:</b> OZ august OZ1ETP Lars Peter, OZ oktober OZ4VW Arne, OZ december OZ5WU.</p>						
<b>Svarskrift:</b>							
<b>Send til:</b>							
<b>Ja</b>		<b>Nej</b>				<b>Blank</b>	

<b>5.13</b>							
<b>Sag:</b>	<b>21004</b>	<b>Ansvarlig:</b>	<b>OZ5WU</b>	<b>Titel:</b>	<b>EDR-strategi for fremtiden</b>	<b>Sider:</b>	<b>1</b>
<b>Start dato</b>	<b>20012021</b>	<b>Slut dato</b>					
<b>Bilag:</b>	- Bilag 2 DARC strategipapir 2025.pdf						

<b>Resume:</b>	EDR har som forening INGEN reel strategiplan for foreningens udvikling, det har ALLE vore IARU reg1 kolleger. Hvis EDR skal udvikles med flere og yngre medlemmer må der en langsigtet strategi til. Strategien skal udelukkende forholde sig til emner der gavner radioamatørbevægelsen i Danmark. ALTSÅ ikke mere vedtægtsjurister! Det er skræmmende at se at tiden i mange år er blevet spildt af folk, hvis fornemmeste opgave har været at opfinde vedtægtsændringer. Den Kurs skal EDR væk fra hvis vi vil have 100-års fødselsdag. HB bedes tage stilling til hvordan og hvem der udarbejder en levedygtig EDR-strategiplan <b>Mødet 07.07.2021:</b> HB bør forholde sig til hovedlinjerne i de data vi har fået ud af webundersøgelsen <b>Mødet 28.11.2022:</b> Tænke bokse eller EJ! Så må HB sikre en fremtidig strategi med stor vægt på fremtidens radioamatører, strategien skal og bør være i tråd med IARUr1 #shapingthefuture, og for alt i verden ikke noget sognerådspolitisk luftkastel.				
<b>Referat:</b>	HB er enige i at en strategiplan er LIVSNØDVENDIG. Der skal udarbejdes en arbejdsplan med en deadline. HB diskuterer hvem der skal deltage, aktive RM? Folk fra lokalafdelingerne? <b>Mødet 24.02.2021:</b> HB diskuterede kort udfordringerne med at finde frivillige til at udarbejde en ordentlig strategi for EDR. Lokalafdelingerne kan måske hjælpe, dette skal undersøges nærmere <b>Mødet 09.06.2021:</b> HB lader FM, KAS og SEKR grave undersøgelses data igennem med henblik på at få relevant materiale til en fornuftig strategi. <b>Mødet 07.07.2021:</b> Send materiale til NFM og indkald til TEAM's Møde FM ++ 27.august 19:30. Hvor fundamentet til EDR strategipapir lægges. <b>Mødet 16.11.2021:</b> Nu hvor RM pakke og ATF er løst genoptager FM, KAS og SEKR arbejdet med at udrage de sidste pinde til strategi fro EDR, dette kombineres med erfaringerne fra IARUr1 konferencen. <b>Mødet 28.11.2022:</b> Emnet udsættes til næste møde				
<b>Beslutning</b>	HB beslutter at starte jagten på at samle en strategigruppe <b>Mødet 14.11.2022:</b> HB beslutter at sætter strategiplan arbejde i bero til efter RM-2022. Så det ny HB har frie hænder til at handle selvstændigt.				
<b>Svarskrift:</b>					
<b>Send til:</b>					
<b>Ja</b>	<input type="checkbox"/>	<b>Nej</b>	<input type="checkbox"/>	<b>Blank</b>	<input type="checkbox"/>

<b>6</b>	<b>Beretninger fra regionerne</b>				
<b>6.1</b>	<b>Ansvarlig:</b>		<b>Titel:</b>	<b>Nordjylland</b>	<b>Sider:</b> 0
<b>Referat:</b>	Ingen beretning til dette møde				
<b>6.2</b>	<b>Ansvarlig:</b>		<b>Titel:</b>	<b>Midtjylland, Nord</b>	<b>Sider:</b> 0
<b>Referat:</b>	Ingen beretning til dette møde				
<b>6.3</b>	<b>Ansvarlig:</b>		<b>Titel:</b>	<b>Midtjylland, Syd</b>	<b>Sider:</b> 0
<b>Referat:</b>	Ingen beretning til dette møde				
<b>6.4a</b>	<b>Ansvarlig:</b>		<b>Titel:</b>	<b>Syddanmark Vest</b>	<b>Sider:</b> 0
<b>Referat:</b>	Ingen beretning til dette møde				
<b>6.4b</b>	<b>Ansvarlig:</b>		<b>Titel:</b>	<b>Syddanmark Øst</b>	<b>Sider:</b> 0
<b>Referat:</b>	Ingen beretning til dette møde				
<b>6.5</b>	<b>Ansvarlig:</b>		<b>Titel:</b>	<b>Sjælland</b>	<b>Sider:</b> 0

<b>Referat:</b>	Ingen beretning til dette møde			
<b>6.6</b>	<b>Ansvarlig:</b>		<b>Titel:</b> Hovedstaden	<b>Sider:</b> 0
<b>Referat:</b>	Ingen beretning til dette møde			

<b>7</b>	<b>Fremtidig virksomhed.</b>
<b>Referat:</b>	

<b>8</b>	<b>Eventuelt.</b>
<b>Referat:</b>	

<b>9</b>	<b>Fastsættelse af næste møde.</b>
<b>Dato:</b>	Onsdag d. 15. november 2023 kl. 19:30 på Teams

<b>10</b>	<b>Slutgennemgang og godkendelse af referat.</b>
<b>Referat:</b>	
<b>Ja</b>	
<b>Nej</b>	
<b>Blank</b>	

